



Realink founder supports alma mater

A campus building was recently named after the Realink Group in recognition of a generous donation of \$30 million from alumnus Mr Yau Wah-yau, Founder and Managing Director of the Realink Group, in support of the University's long-term development.

On 28 July this year, around 1,000 guests enjoyed the Realink-sponsored "PolyU-Realink Charity Gala Premiere 2010" of the movie "The Sorcerer's Apprentice" featuring Academy Award winning actor Nicolas Cage. The net proceeds will support the development of the University's four-year undergraduate curriculum and the nurturing of talents for the multimedia industry through the University's digital media programme.

滙信創辦人捐助母校

理大最近把校園其中一棟大樓命名為「滙信樓」，以表彰滙信集團創辦人兼董事總經理丘華有校友慷慨捐贈港幣三千萬元，支持大學的長遠發展。

另外，近一千名嘉賓於今年七月二十八日出席由滙信集團贊助的「理大滙信2010年慈善首映禮」，欣賞由金像影帝尼古拉斯基治主演的電影《魔法師的門徒》。首映禮所籌得的淨收入將用作支持理大發展四年學制課程，以及發展數碼媒體課程，為多媒體行業培育人才。

Yan Oi Tong sponsors the establishment of the Child Development Centre for Giftedness

With staunch support from Yan Oi Tong, PolyU and Yan Oi Tong have jointly established The Hong Kong Polytechnic University Yan Oi Tong Au Suet Ming Child Development Centre for Giftedness. The Centre will provide professional support services for local organizations serving children and adolescents.

仁愛堂捐助成立兒童資優發展中心

在仁愛堂的大力支持下，理大與仁愛堂攜手成立「香港理工大學仁愛堂歐雪明兒童資優發展中心」，為本地兒童及青少年服務機構提供專業的支援服務。



PolyU-Shun Power Chinese Opera Charity Night

Shun Power Hong Kong Ltd title-sponsored a Chinese Opera Charity Night earlier this year to raise fund for the University. The net proceeds will support the construction of a new student hostel to cope with the increased number of students and their accommodation needs arising from the four-year curriculum.

理大順電慈善粵劇之夜

順電香港有限公司早前冠名贊助「理大順電慈善粵劇之夜」，為理大的未來發展籌募經費。是次活動的淨收入將用作支持理大興建新學生宿舍，以應付因大學四年制學生人數大增而增加的宿位需求。